
Ulkomaan matkat



Tautiriski
Kun käyt ulkomailla, 

mukana voi tulla tauti,

joka tarttuu tilojen eläimiin.

Tautiriski on vakava asia, 

ja sen kanssa pitää olla tarkka.

Kun matkustat ulkomaille

ja käyt siellä kotieläintilalla,

et voi tulla töihin heti matkan jälkeen.

Huolehdi, että olet vapaalla

myös Suomeen palaamisen jälkeen.

!



Työt matkan jälkeen
Kun käyt ulkomailla,

sinun pitää odottaa vähintään 24 tuntia, 

ennen kuin voit mennä töihin.

Jos käyt ulkomailla kotieläintilalla,

sinun pitää odottaa 48 tuntia, 

ennen kuin voit mennä töihin.

Kysy aina lomatoimistosta, 

jos et ole varma, 

milloin on turvallista palata töihin.
!



Tämän ohjeen ovat tehneet

Pohjois-Savon lomituspalvelut,

Savonia-ammattikorkeakoulu & Soilimaria
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